
Поштовани господине Смиљанићу, 

Имајући у виду досадашњи ток рада Радне групе за унапређење изборних услова, којом имам 

част да председавам, као и тренутну ситуацију, у којој састанак започет 7.5, још увек није 

окончан и није извесно када ће бити настављен да би се одржала тачка 2. дневног реда 

(гласање о предлозима које су доставили чланови Радне групе), сматрам да би неопходно 

обезбедити додатну јавност рада Радне групе објављивањем предлога који су, уз помоћ 

запослених у скупштинској Служби, уобличени за данашњи наставак састанка РГ.      

Додатан разлог за објављивање јесте то што би се на тај начин омогућило стручној јавности да 

укаже на евентуалне недостатке у предлозима, било члановима Радне групе или Одбору за 

уставна питања и законодавство / посланичким групама (уколико Радна група донесе одлуку 

да упути предлоге Одбору, односно, ако те предлоге (када је реч о изменама и допунама 

закона) предложи неко од овлашћених предлагача).    

Познато ми је, на основу информација које сте ми Ви и Ваше колеге пренели током ранијег 

разговора да није уобичајено да се објављују предлози о којима расправљају скупштинске 

радне групе, али, колико разумем, ово питање није изричито регулисано скупштинским 

Пословником на начин који би представљао правну препреку да се материјали те врсте објаве 

(јасно је да није прописана таква обавеза). Правни основ за објављивање би могла бити сходна 

примена члана 160. Пословника, где је прописано да се на интернет страници „по правилу" 

објављују „предлози закона и других аката поднетих Народној скупштини". 

Напомињем да питање објављивања материјала није нешто о чему је Радна група као таква 

одлучивала, нити је питање начина обезбеђивања јавности и детаљнијег уређивања начина 

рада било до сада предмет дискусије на Радној групи, будући да је постојала (и још увек 

постоји) дужност да се она приоритетно бави другим питањима, дефинисаним у одлуци о 

образовању. 

Напомињем такође да су се сви предлагачи изричито сагласили са тиме да њихови предлози 

буду објављени (копирани у овом мејлу). 

Такође мислим да би приликом објављивања било корисно напоменути да су чланови Радне 

групе доставили већи број предлога закључно са 7.5.2024, али да су за потребе одлучивања на 

дан 14.5.2024. издвојили оне за које су сматрали да могу бити примењени и у оквиру актуелног 

изборног процеса, а у вези су са појединим препорукама ОДИХР. 

С поштовањем, 

(у својству председавајућег Радне групе) 
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